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دردیدارشورای معاونین نوسازی مدارس بافرماندارتبریزمطرح شد:

ساخت وساز مدارس درکلانشهرتبریزبایدبه دوراز پروسه فرسایشی اداری باشد.
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فرهادفرهودی مدیرکل نوسازی مدارس استان به همراه شورای معاونین درریداربایونس فاتح فرماندارکلانشهرتبریز با ارائه گزارش مختصری از وضعیت مدارس تبریز از به طول

انجامیدن صدورپروانه ساختمانی توسط شهرداری خبرداده واشاره نمود گاها این بروکراسی اداری موجب دلسردی خیرین میگردد.

یونس فاتح نیز در این دیدار از اصلاح روند موجود گزارش شده خبرداده وافزود باتشکیل کارگروه مشترک شهرستانی وارایه راهکارهای سازنده میتوان جذب وهدایت خیرین

درکلانشهرتبریز راافزایش داده وساماندهی فضاهای آموزشی راباید تسریع بخشید.
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